



Monday 5 February 2018

Dear Parents

The second cycle of Extra-Curricular Activities (ECAs) will commence on 18 February 2018 and will finish on Wednesday 9 May 2018. At NAISAK, students have the opportunity to take part in **two** ECAs per week, which take place from 13:40 to 14:40. If you would like your child to take part, please indicate your choices using the online form for which the link has been provided below. Please make your selection by **Thursday 8 February**. ECAs will be allocated on a first come, first serve basis. You will be informed about your child's allocated ECAs on Wednesday 14 February.

Guidelines for making the selection:

Please indicate your child's full name as provided to the school.

Please add your child's class.

Please choose the ECA listed for your child's Year Group. For example if your child is in Year 1, please only select ECAs offered to Yr 1-2.

Please carefully consider the year group ranges listed beside each ECA as your child's year group may fall between the given ranges.

ECA Form Link: <https://form.jotform.me/80092112284448>

Yours faithfully

Ms Ateeqa Arain
ECA Coordinator



الإثنين 5 فبراير 2018

أعزائي أولياء الأمور

ستبدأ الأنشطة اللاصفية يوم الأحد الموافق 18 فبراير وستنتهي يوم الأربعاء الموافق 9 مارس . سيكون للطالب الفرصة باختيار نشاطين خلال الأسبوع والوقت المحدد سيكون للأنشطة من الساعة 1:40 حتى 2:40 . إذا رغبت بأن يلتحق طفلك بهذه الأنشطة الرجاء اختيار النشاط عن طريق الرابط المرسل لكم في هذه الرسالة . الرجاء من حضراتكم الاختيار قبل يوم **الخميس 8 فبراير** . سيتم اعلامكم يوم **الأربعاء الموافق 14 فبراير** بالأنشطة الخاص بطفلكم .

الإرشادات لاختيار الأنشطة:

كتابة اسم الطالب بالكامل كما هو موثق في المدرسة.

اضافة في أي فصل طفلك

اختيار الأنشطة حسب المرحلة التعليمية لطفلك مثال: إذا كان طفلك في الصف الأول اختار من الأنشطة المتاحة في هذه المرحلة.

الرجاء من حضراتكم النظر بعناية عند اختيار الأنشطة، رابط الأنشطة اللاصفية

<https://form.jotform.me/80092112284448>

تحياتي

السيدة / عتيقة

منسقة الأنشطة



NORD ANGLIA
INTERNATIONAL SCHOOL
AL KHOR
